

Public Notice for Reading in its Entirety

**BY-LAW NO. 101
A BY-LAW REGARDING
COUNCIL SALARIES AND ALLOWANCES**

Under Section 15(3) and Section 70 of the Local Governance Act, public notice is hereby given that the Council of the City of Miramichi proposes to enact By-Law No. 101 A By-Law Regarding Council Salaries and Allowances.

The subject matter of this by-law is as follows:

DEFINITIONS
SALARY AND BENEFITS
TRAVEL EXPENSES
SPECIAL WORKING COMMITTEES
REPEALED
ENACTMENT

The proposed By-Law No. 101 may be examined by any interested person on any day, Monday to Friday, between the hours of 8:30 a.m. and 4:30 p.m., at the City Clerk's Office, 141 Henry Street, Miramichi, NB.

Cathy Goguen
City Clerk

Avis public de lecture en entier

**ARRÊTÉ N° 101
ARRÊTÉ SUR LES SALAIRES ET INDEMNITÉS
DU CONSEIL**

En vertu des article 15(3) et article 70 de la *Loi sur la gouvernance locale*, avis est par les présentes donné au public que le Conseil municipal de la Ville de Miramichi propose d'adopter l'Arrêté n° 101, Arrêté Sur Les Salaires Et Indemnités du Conseil.

L'arrêté aborde ce qui suit :

DÉFINITIONS
SALAIRES ET INDEMNITÉS
FRAIS DE DÉPLACEMENT
COMITÉS DE TRAVAIL SPÉCIAUX
ABROGATION
ENTRÉE EN VIGUEUR

Toute personne intéressée peut examiner l'arrêté proposé n° 101 en se rendant au bureau de la secrétaire municipale situé au 141, rue Henry à Miramichi, au N.-B., du lundi au vendredi entre 8 h 30 et 16 h 30.

Cathy Goguen
secrétaire municipale